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Is EEE8er bekend mee dat kennis bij OJGZ blijft?

oEE

Ministerie vanEany en Sport |
Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

4 minvws.nl |

van:EXE) EXE @minvws.ni>

Verzonden: maandag 4 oktober 2021 14:59

A. @minvws.nl>; ) < @minvws.nl>; )

@minvws.nl>; @minvws.nl>; ) @minvws.nl>; K

(EF) <HIS @minvws.nl>

SEER ins.

Onderwerp: RE: terugkoppeling Koepelcommissie ZonMw COVID-19

De rol vanBEE is er niet. Wel werd deze diverse keren door EEX gencemd. Ik begrijp dit wel, omdat het oorspronkelijke
ZonMw programma natuurlijk heel breed was van maatschappelijke vraagstukken tot de gezondheidszorg (dit vanuit de

samenwerking met NWQ). De cie wil graag dat ZonMw de hiaten die zij signaleren breder bekend maken en noemde daarbij

BE

Dat de cie zelf onderwerpen toevoegt, is bedoeld als dat zij hiaten signaleren en dat zij graag het terrein waarover zij willen

adviseren breder maken. Daarmee geven zij — nu nog niet — een advies aan het bestuur van ZonMw. Het bestuur van ZonMw

besluit dan om iets wel niet onder de aandacht van VWS te brengen, dan wordt dat besproken, wel /niet gepricriteerd door VWS

en daarna opdrachtverlening door VWS. Er komt dus geen ongevraagd onderzoek, wel dat Zonmw het gesprek zal zoeken met

VWS. In dat kader is het belangrijk dat we op termijn weten, waar de pandemische paraatheid komt te hangen waar het gaat
om kennisontwikkeling en breedte. Ik zou dat niet onder Programma COVID-19 hangen - dat beperkt houden tot deze ziekte.

Pandemische paraatheid is breder en zitten ook kennisvragen op, daar is |IEE<.c. mee bezig en vervolgens
komt de vraag waar dit een plek te geven.

Hoop dat het zo iets duidelijker is geworden.
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Onderwerp: FW: terugkoppeling Koepelcommissie ZonMw COVID-19
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Hoi EARS

Dank voor deze mail en het overzicht. Ik verspreid hem nog even naar wat meer mensen waarvan ik denk dat het voor hen ook

relevant is. Nog even vragen / suggesties / opmerkingen:
a. Valtme op dat EYwederom gevraagd is voor deze commisie. Ik denk dat het goed was geweest om eens een nieuw

iemand te vragen. Ik snap de keuze ivm zijn portefeuille, maar er zijn ook andere dpg-en die natuurlijk een rol als deze

zouden kunnen vervullen, schat ik in.

b. Je verwijst naar [EESWat is precies hun rol? Zij zullen immers nog bestaan totjanuari.
Je geeft aan dat cie zelf onderwerpen heeft toegevoegd, maar de opdrachtverlening gaat toch vanuit ons uit? En moeten

we niet voorkomen dat we dingen dubbel gaan doen? Gaat zonmw dan ook ongevraagd onderzoek doen? Is me nog niet

helemaal duidelijk
crEEE
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Ministerie van Volksgezondheld, Welzijn en Spo

Parnassusplein 5| Postbus 20350 2500 EJ Den Haag |

Cy|

van:IESE)EEE0 minvws o>Verzonden: maandag 27 september 2021 19:48

)JEEEES@ minvws.ni>;IEEE)
@minvws.nl>

IEEE ninvws. >;TEE

Onderwerp: terugkoppeling Koepelcommissie ZonMw COVID-19

Allen,

Dit is ter informatie.

Vanavond is door ZonMw een Koepelcommissie geinstalleerd voor ZonMw COVID-19 - de verachte looptijd is zeker 5 jaar. Naast

5.1.2e die het bestuur van ZonMw adviseren zijn (RIVM) en ik (vanuit VWS opdrachtgever) als

waarnemer aanwezig.

Algemene taakomschrijving
« Adviseren van ZonMw bestuur over strategische lijnen van het programma
+ Koepelcommissie vervult primair een klankbord-, advies- en afstemmingsfunctie

Naar de toekomst toe:

+ Initiéren en begeleiden van nieuwe en overstijgende trajecten waar nodig.
+ Komen mogelijk adviezen voor nieuwe deelprogramma’s en dat dit voor financiering wordt doorgeleid naar VWS

Vragen aan ZonMw om hun punten en signalen op termijn door te geven aanBEd en Ministerie van VWS.

ZonMw ziet het vooral als kennisontwikkeling voor de minder acute vragen.

ZonMw ziet vooral leemtes op terrein van:

- GGZ

-  Leefstijl
ZonMw adviseert uit te gaan van WRR scenario: terug naar normaal & griep-plus

De commissie heeft daar nog heel veel onderwerpen aan toegevoegd die belangrijk zijn. Daarbij nog verschil tussen aantal
- die iets meer op de korte termijn zitten (hoe zorgen we dat we gedrag meer meenemen in onderzoek, hoe

vaccinatiebereidheid omhoog wat slechts '1 op de 40 is niet gevaccineerd op longpoli’, kenmerken populatie met

langdurige klachten, ontsluiten van data, verspreiding en vroegsignalering, antivirale middelen, digitalisering)
- die meer op pandemische paraatheid zitten en lesson learned (hoe bereiden we ons voor op uitbraak over 5-10 jaar,
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welke onderzoekshoofdlijnen/stappen definieren op basis van lessen bij volgende pandemie - voorbeeld wet GB

genoemd die dat gedaan heeft in 2009 op basis van Mexicaanse Griep).

In dit kader desgewenst ook laten weten dat vanuit ministerie ook rkt aan pandemische paraatheid en voorzitter liet

weten dat belangrijk is hier elkaar goed over te blijven informeren. is overigensEEE AES
goed op de hoogte van |laatste stavaza in Den Haag.

Koepelcie komt volgend voorjaar weer bij elkaar.


